
Skjærviken båtforening

Styremøte referat 10 2021
Dato: 02.11.2021

Sted: Teams

Deltakere:

Henning Johansen x
Svein-Ivar Broks x
Rino Bangor
Roger Thorvaldsen x
Marius Einarsen x
Gro Underhaug x

Agenda:

1. Oppfølging medlemsmøte
2. Tilbakemelding til grunneier
3. Bestilling av elektroarbeidene
4. Avslutning av byggeprosjekt

Referat:

1. Oppfølging medlemsmøte

Styret skulle vurdere rampe som alternativ til opptaksmuligheter. Henning har vært på befaring av
ramper i andre båtforeninger. Styret har besluttet at kostnader, plassbesparelse, usikre grunnforhold og
mudring gjør at det ikke vil bli noe videre utredninger

Når det gjelder bryggefronten så har styret bestemt at Henning blir prosjektleder. Han vil innhente minst
2 tilbud på spunting av front og presentere det for styret. Deretter vil styret gjøre et valg.

2. Tilbakemelding grunneier

Det har blitt sendt en mail til grunneierens advokat 25.10, vedrørende festeavtalen som er til
reforhandlinger. Vi har foreløpig ikke fått noe svar fra advokaten.
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3.Bestilling av  elektroarbeidene

Brygga blir hevet av foreningens medlemmer før elektroarbeidet på brygga kan starte.

Elektrikerarbeidet med lampe som blinker i lysmast, montere lys ved dører som ikke har utelys samt
bytte lyspærer der de har gått,  kan starte nå.

4. Byggeprosjekt

Gjenstående arbeid:

★ Snekkerarbeid, inkludert dører og gavlvegg
★ Sette opp skap for samlestokk og vannmåler.
★ Innkassere vannledning på garasjevegg
★ Nye låser
★ Rydde rundt bygget.

Bygget skal være ferdig til 1.desember.


